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 .....   אז מה היה לנו 

 
לה.    שנה וקללותיה" מתאימה  תכלה זו שנה שבהחלט האמירה "מסתיימת היום....  2020שנת    -   סוף סוף •

עלם מהעולם ונחזור לחיים שפויים פחות או  תי  ,נגיף הקורונה  ,הקללה העיקרית של השנהואכן נקווה ש 
 . בשנה הבאה יותר 

 
אג"מ   • משתתפים  –אסיפת  של  מרשימה  בנוכחות  תקציב    . התקיימה  מרכיבי  הוסברו    2021באסיפה 

 והשינויים בין התקציבים. התקציב אושר פה אחד.  2020תקציב  הסברים לביצוע  
 

)מה שקרוי    2021של האגש"ח לשנת   עיסקית ה כנית  וועד האגש"ח בתבישיבתו השבוע דן  –ועד אגש"ח  •
נתונים  ה איתי הציג את תוכנית המשק שעיקרה תקציב הרבה פחות שמן, עקב  .  (בסלנג "תכנית משק"

ירידה בתוצאות הגד"ש  ומיזוג א.ר.י בשל  וזאת  נמוכות מאד מהתחזית   2020תוצאות שנת  המראים כי  
)מי היה מאמין שהקורונה תשפיע על האפרסק    לא צפוי שילוב של קורונה וחמסין  מהנובעות   והמטעים

יצוין כי  ,  המסכן שגדל בתום לב על העצים אך בשל סגירת השווקים המוסדיים הרוויח הרבה פחות(
מזל שעם ישראל חייב לצאת מהבית ואם אי  )  תוצאות התיירות למרות הקורונה טובות בהרבה מהצפוי

   .("ל אז גם אנחנו תחליף לא רעחו סוע ל ישר ל פא
נעה נשלחה    , מאד  נדיבים כנית השקעות  וות נשאלה השאלה האם נכון בשנה כזו להציג תקציב קהילה  

 כנית ההשקעות. ולקיצוץ בהצעת תקציב הקהילה ובת עההצהגיש ל
 

במימון המועצה והמדינה וזאת בתנאי  בנוסף אושרה עקרונית בקשת המועצה להקים פה מגרש קט רגל  
, עדכון ועד אג"מ וקבלת הערכה של הוצאות התחזוקה  הישוב לא יצטרך להוסיף מימון ממקורותיו: ש

בית הספר לכדורגל ואת    אתומטרתו לשרת  השנתיות של מגרש שכזה. )המגרש עשוי מדשא סינטטי,  
 . תושבי הישוב(

 
בנוסף לכך שתקופה ארוכה אין  ו  2020האתר סגור ממרץ    . הועד קיבל מגילי סקירה על המצב בחמת גדר

כל החלק של    נסגרבשל המצב    עקב הוצאות גדולות על היתרי בניה, תב"ע וכד'. נדרש צמצום  הכנסות  
 לחל"ת.חלק מהעובדים הוצאו פוטרו עובדים ו ,  )למעט התנינים( כל החיות נמכרו   ,בעלי החיים באתר

ת הפעלה והשקעות, על מנת להתמודד  ערכות לפתיחה מחדש באופן "רזה" עם כמה שפחות הוצאו ייש ה 
 עם תקופת אי הוודאות.



 ~2  ~ 
 

 
למידה  ב  המליאת המועצה האזורית גולן החל ,  (שגיב  )דיווח מעמית שפאן    .חוות טורבינות הרוח בגולן •

של הנושא השנוי במחלוקת. המטרה היא גיבוש    –שתיערך חודשיים לפחות )ואולי קצת יותר בשל הסגר(  
 "אנלייט "עם ארגוני סביבה, עם החברה היזמית  :  הלמידה מתקיימים חמישה מפגשיםמדיניות. במהלך  

ותכנון   בניהול  העוסקים  המרכזי  השלטון  נציגי  עם  במיזם,  השותפים  המשקים  מרכזי  נציגי  עם 
אסטרטגי של משאבי טבע ושטחים פתוחים )המשרד לאיכות הסביבה ומנהל התכנון(. ולבסוף, מפגש  

 .המפגשים בהנחיה מקצועיתעם נציגי כל 
 

 ן"  שומרי הגול"בשבוע שעבר נערך המפגש הראשון, עם הארגונים הירוקים. את המפגש ארגן ארגון  
נגד מיזם טורבינות הרוח פעולתו הוא מאבק  עיסוקו בשנתיים של  ועיקר  בגולן  להגנת הטבע     .שקם 

י את פני הגולן ואת איכות החיים  המיזם ישנה באופן קיצונ   –המסר קודר במפגש עם הארגונים הירוקים  
חלקם טיעונים,  הוצגו  איכות    בגולן.  על  ובריאותיות  אקולוגיות  השפעות  על  מחקרים,  על  מבוססים 

ריבוי  .  החיים )למשל,  הביולוגית,  במערכת  ופגיעה  אקולוגי.  אסון  כדי  עד  בעופות,  קשה  פגיעה  ישנה 
  .ונברנים(משמעותי באוכלוסיות מזיקות כמו נחשים  

הצללות מחזוריות של הלהבים, פגעי רעש והפרעות שינה ופגעי    –ישנה פגיעה בבריאות, בשל הריצוד  
 . תדרים נמוכים שמשפיעים למרחק של קילומטרים רבים -רעש  -תת

 .חים לתושבי ההרחבות הקהילתיות, בשל המיזם"דובר על קרע בקהילות, בין אגש
רגיה סולארית. לטענתם, התרומה של כל הטורבינות שיקומו על  תה לשים את הדגש על אניההמלצה הי 

  .פי התכניות בגולן למשק האנרגיה בישראל היא זניחה, ולבטח אינה שוות ערך לנזק האקולוגי
הדיון את  שסיכם  המועצה,  דן  ,  ראש  פרופ'  בראשות  למחקר,  שמיר  במכון  מדעי  צוות  שהוקם  סיפר 

 .החלטותהינסון, שיעקוב אחרי המיזם והשפעותיו, וייצור את מסד הנתונים המקצועי למקבלי קמל
היה מעניין וחשוב. אבל אין לשכוח שזו עמדה של צד אחד, נחכה לשמוע את הצדדים האחרים. אם  

ור המפגשים הבאים, ניתן לפנות לעמית שפאן שגיב. יהיו עדכונים  מישהו רוצה להעביר שאלות בנושא עב 
  .בהמשך

 
המועצה   • שגיב(   –מליאת  שפאן  עמית  שני    )דיווח  מליא  התקיימה ביום  ובישיבת  המועצה  נדונו    ה ת 

בתחילה, חיים רוקח דיווח על עליה משמעותית בכמות המאומתים לקורונה בגולן בימים  נושאים רבים:  
  .חמישים והקצב בימים האחרונים עולה- האחרונים. מספר המאומתים עלה לכ

 
תקציבי    –   2021תקציב   יקוצצו  השנה  במהלך  הקורונה  משבר  שבשל  היא  ההערכה  אחד.  פה  אושר 

הרשויות. חיים רוקח ציין שזו השנה השלישית שאנו נכנסים אליה ללא לתקציב מדינה. הוא הצביע על  
בשל העברת תחומים ממשרד למשרד והמצאת משרדים חדשים. הוצגו גם  בעיות בתפקוד הממשלה  

 .2020חות הכספיים של המועצה ושל החברה הכלכלית לשנת "הדו
 

המועצה מינתה פרויקטור להקמת היישוב. הפרויקטור, מני אסי מנטור, היה ראש מטה    –רמת טראמפ  
ניגוד עניינים. על   ולכן עלתה שאלת  ש, בשל הזמן  "פי חוות הדעת של יועמהבחירות של חיים רוקח, 

שחלף מאז הבחירות הוא יכול להתמנות לתפקיד. התקציב להעסקתו דרש את אישור המליאה ואושר  
  .פה אחד

 
מופעל בידי המועצה האזורית גולן   " נופי גולן"בית הספר    –באמצעות גורם חיצוני   "נופי גולן"הפעלת  

מנהל אגף החינוך חגי סמט והילי, מנהלת בית הספר, הציגו הצעה  גל גפני,    ין.והמועצה המקומית קצר 
להוציא מכרז להפעלת בית הספר בידי רשת חיצונית. אין זו הפרטה של בית הספר, אלא מעין שותפות  

ייצא מכרז חדש לרשת פי החוק, בכל ארבע שנים  והרשת. על  היתרונות הם כלכליים    .בין המועצות 
להביא את ילדי הקיבוצים לבוא ללמוד בגולן מרצון ולא בלית ברירה.    ושיווקיים. אחת המטרות היא

בהר וגיא שבצפון(. חיים התמקד בצורך במשאבים    100- ילדים שלומדים בבית ירח וכ  100-)היום יש כ
נותנת, שהרשויות אינן מסוגלות לספק, בעיקר בשל משבר כלכלי   לבית הספר, מעבר למה שהמדינה 

 .במועצה המקומית קצרין
 

תגובת המועצה   .הנושא המרכזי היה הוועדה לתכנון ולבניה שפועלת באופן לקוי – ח מבקר המועצה"דו
   .הייתה שעם כניסתו של מנהל חדש לאגף ההנדסה, הכל יטופל

שמעוניין,   מי  מידע,  הרבה  עוד  של    מוזמן יש  הפייסבוק  לדף  להיכנס  לחילופין,  או  עמית  עם  לדבר 
 ם.המועצה, הכל מוקלט ש 
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הצוות    .נפרד היום מסיוון רוטמן שליוותה את הפרויקט בשנה וחצי האחרונות-צוות בינוי מצוק דרום   •
יקט הבא. הרבה תודה לסיוון על  י שמע מסיוון תובנות על ניהול הפרויקט ומסקנות שכדאי להסיק לפרו

  שגם נפרדה היום מהצוות   ,המון המון תודה לנעה שהשקעה ומסירות רבה והכל ברוח טובה. כמו כן,  
המערך התכנוני  הובלת תהליך שינוי המבנה הארגוני של  על   ,על שנים של עבודה מסורה ,ומועדת תכנון

  בינוי מצוק דרום ולכל תהליך התכנון. תרומה שלא תסולא בפז לצוות    ל ביישוב עד להפעלתו המוצלחת וע
דרום בנושא התשתיות של מצוק  ואנו    , דווח לצוות שיש התקדמות קלה  הגיש אומדן  משרד השיכון 

   יש אופטימיות זהירה...לקראת חתימה על הסכם עם החכ"ל... 
  
יזמה וביצעה עבודת פרויקט מדהימה של פסיפס  דבי פישר )דבורה( שלנו ובעיקר של לילי וארי      -גאווה   •

מנויות בירושלים בשם "המפעל"  מדובר בעבודה קהילתית דרך מרכז או  .בסמטת זמנהוף בירושלים
  הפרויקט בדף הפייסבוק של  הציור וההדרכה הם של דבי.    ,שכללה שיתוף של "כל מי שרצה לקחת חלק"

למי שמעוניין    . שנה ולא יבין מה הולך פה"  3000עוד  "מדהים ! ומסכן הארכיאולוג שימצא את זה    :  נכתב 
 .  , תמונות בהמשךתערוכה שדבי משתתפת בהבמקום יש גם 

 
מגוון פעילויות מדהימות  פסטיבל "שרקייה" שהיה בשבוע שעבר.    חגיגותב  לנו   הייתה  -ועוד גאווה גדולה   •

אשר הוכיחו לנו שקצת   ומור שגיא אותן יזמו וביצעו אבי אטיאס, ליאת יובל  ,  שהותאמו לכל שיכבת גיל
הפעילויות, הסדנאות  כל קושי. תודה על  ניתן להתגבר על    ו"יציאה מחוץ לקופסה"  עם חשיבה יצירתית

  שאני תמיד מפספסת בפורימון )עד שמגיע תורי זה  ההנקניקייה עם  יהלחמני המרתקות ועל וההרצאות 
.... זה אוי הגלידה...   ...והגלידהסוכר  השערות  ,  ילדותנוהתירס בסיר הגדול כמו בימי  ,  תמיד נגמר...(  

למארגנים תודה  כיף....המון  למפעילי  היה  למארחים,  נגינה  ו  הפעילויות,  על  אוחנה  לאיתמר 
 כנראה שהשרקייה כל כך נהנתה שהיא מתעקשת לא לעזוב אותנו כבר כמה ימים.... מופלאה....

 
או כפי  בנק הזמן"  " לשירלי קמינגס על זכייתה במילגה מהתנועה הקיבוצית בזכות פרויקט      -כל הכבוד   •

. שירלי  ו רעיונות(ששהגי  52)זכו ארבעה מתוך    שהפעילה בישוב שהתנועה מכנה אותו "מושיטים יד"  
 אומרת שהכל בזכות קהילת כפר חרוב, שאוהבת לתת מעצמה.... 

 
  20של  לכמות  אם נגיע    ,20:00עד    16:00התרמת דם בבגדיה משעה  ביום ראשון תתקיים    –תרומת דם   •

התיצבו    אנא   ,קדימות לקבלת דם בעת הצורך, אז כל מי שכשיר ויכול  ים הישוב מקבלתושבי  תורמים כל  
   לתרומה. 

 

 :  ברכות 

 .ומעיין, אחות לנטע תהילה להולדת הנכדה, בת לבר  ברכות חמות לסילביה וראובן ולמשפחת שלו

                                                              ברכות למאור נתן שהתגייס השבוע לצה"ל.. צאתך לשלום ושובך בשלום.. ושיהיה בהצלחה רבה..
                                                               

 .נעה שבת חורפית רגועה                                                                
 

 

 

 מי ייתן ולא   ,אביו של שחרל יצחק משתתפים בצערם של משפחת מרקוביץ ענבל ושחר על פטירתו ש 

 תדעו עוד צער. 
 

 

 טרניק ז"ל. שלא תדעי עוד צער. של בן זגה אבנר סליתתפים בצערה של לימור גורי עם מותו מש
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